
   

Telephone: xxxxxx

Huizhou Branch
Producer: Shenzhen Huabao Electronics Co., Ltd., 
Manufacturer:Shenzhen Wabony Electronic Co., Ltd.

Product Name：Open-ear wireless Headphones
roduct Model: UM-600

Company Address: xxxxxx

Fax: xxxxxx
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UM-600 耳机说明书

吴桂云2024.12.3

要求：

1.尺寸为参考图纸

2.具体内容位置参考图纸

3.说明书材质：105克铜版纸，折叠尺寸：68*103mm

   展开尺寸：544*103mm，白底黑色印刷

4.红色实线为刀模线，红色虚线为辅助线，都不要印刷
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产品名称： 开放式头戴耳机   

产品型号：UM-600

制  造  商：深圳华宝利电子有限公司

生  产  商：深圳华宝利电子有限公司惠州分公司

公司地址：xxxxxx

Telephone：xxxxxx

Fax            ：xxxxxx

UM-600
开放式头戴耳机

说明书

蓝牙连接

打开设备的蓝牙设置功能，选择“UM-600”

配对成功音乐声提示，白色灯熄灭 。

UM-600

产品中有害物质的名称及含量
有害物质

部件名称

附件

外壳

电路板

头枕组件

    铅
（Pb）

     汞
（Hg）

     镉
（Cd）

  六价铬
（CrVI）

多溴联苯
（PBB）

多溴联苯醚
（PBDE）

本表格依据SJ/T 11364的规定所编制。

表示该有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在GB/T

 39560规定的限量要求以下。

表示该有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出了

GB/T 39560规定的限量要求。　

功能键说明

音量+键
音量-键

开关键

指示灯

Type-C接口

产品功能操作 
开机：关机状态下,开关机键拨到开

关机：开机状态下,开关机键拨到关

音乐播放或暂停：开机状态下,开关机键向上拨动一下

语音助手：蓝牙连接状态，空闲状态，开关机键向上连拨两次

上一曲：音乐播放状态，双击【-】按键

下一曲：音乐播放状态，双击【+】按键

增加音量：开机状态下，单击【+】按键

减小音量：开机状态下，单击【-】按键

接听来电：来电状态，开关机键向上拨动一下

拒接来电：来电状态，开关机键向上拨动持续约1秒

挂断电话：通话状态，开关机键向上拨动一下

超距连接：耳机和手机超距断开连接，5分钟内回到可连接距

离，自动回连，超过5分钟关机

空间音频技术：在暂停状态，开关机键向上拨动持续约2秒

语言调整：开机30秒内，同时长按【+】和开关机键向上拨动

持续约5秒双设备智能连接：连接好第一部手机后，关闭耳机，

关闭该部手机蓝牙信号。重新开启耳机，用第二部手机连接耳

机。连接成功，第一部手机打开蓝牙点击蓝牙名

耳机电量显示：手机与耳机已经建立蓝牙连接，在手机任务栏

上显示电量大小图标

充电中：开机状态下，自动进入关机状态并不可开机，红灯亮

产品规格参数
产品尺寸：196x196x45mm

产品重量：约320g

蓝牙版本：Bluetooth V5.3

高音喇叭：8欧  50毫瓦

低音喇叭：16欧  30毫瓦

麦克风灵敏度：

通讯距离：大于10米（无障碍）

频响范围：40Hz ~ 40KHz

通讯协议：支持并兼容蓝牙数字音频收发；通话免提协议

（HFP）；蓝牙音乐（A2DP）；AVRCP

电池规格：可充电锂电池，500mAh*2

充电要求：TYPE-C，USB标准充电

操作坏境：温度：-10℃-50℃；湿度：0~90%

时间参数：音乐播放约：20小时；充电：约4小时

产品装箱清单
1. 耳    机 x 1PCS                   2.充电线 x 1PCS         

3.说明书 x 1PCS                   4.保修卡 x 1PCS 

5.收纳包 x 1PCS                   6.合格证 x 1PCS            

7.快速操作指南 x 1PCS

常规故障处理

     

     

无法匹配

    耳机开机后，会直接与已连接过的设备连接(在有效距离内)。

如果耳机无法连接设备，处理方法：请关闭已连接设备的蓝牙

功能或删除该设备上耳机对应的蓝牙名称。

    如果此耳机蓝牙始终不能被终端设备发现，可尝试将此终设

备中蓝牙清单中名称全部删除，再进行配对操作。

    排除以上情形后，如果仍不能正常匹配的，可以初步断定耳

    

无法开机

    首先确认耳机是否有电，把电源开关推到关再推到开的位置，

如果无提示音，可以初步断定耳机没电，需要充电。

    如果充电后仍不能开机的，可以初步断定耳机电子线路出现

故障，请与工厂售后沟通联系再决定后续处理办法。

充满电：充电完成，红灯灭

低电提示：开机状态下，低电时，白灯闪3次，低于3.1V，自

动关机

出厂设定：开机状态下，开关机键向上拨动4次恢复出厂设置 无法充电

    检查充电线路是否有电(插座开关是否处于关闭状态等)。

    检查充电器是否完好(可改对其他用电器进行充电，以此判断

充电器完好性)。

    检查耳机LED红色灯是否有亮，如果不亮，说明未有效充电。

        如果尝试以上措施后，耳机仍不能充电的，可以初步断定耳

机电子线路出现故障，请与工厂售后沟通联系再决定后续处理

办法。

机电子线路出现故障，请与工厂售后沟通联系再决定后续处理

办法。

68mm

10
3m

m

UM-600 

UM-600

1. Power On: In the off state, slide the power button to the "on" 
position.
2.Power Off: In the on state, slide the power button to the "off" 
position.
3.Music Play or Pause: In the on state, slide the power button 
upward once.
4. Voice Assistant: In Bluetooth connection and idle state, slide 
the power button upward twice.
5. Previous Track: In music play state, double-click the [ - ]button.
6. Next Track: In music play state, double-click the [ + ] button.
7. Increase Volume: In the on state, click the [ + ] button.
8. Decrease Volume: In the on state, click the [ - ] button.
9. Answer Call: In the incoming call state, slide the power button
upward once.
10. Reject Call: In the incoming call state, slide the power button
upward and hold for about 1 second.
11. Hang Up Call: In the call state, slide the power button upward 
once.
12. Out of Range Connection: When the headset and phone are
disconnected due to range, return to the connectable range 
within 5 minutes for automatic reconnection. If over 5 minutes,it
will turn off.
13. Spatial Audio Technology: In pause state, slide the power
button upward and hold for about 2 seconds.
14. Language Adjustment: Within 30 seconds of power-on, 
simultaneously press and hold the [ + ] and power buttons while
sliding the power button upward for about 5 seconds.Dual Device
 Smart Connection: After successfully connecting the first phone, 
turn off the headset and disconnect the Bluetooth on the first 

phone. Then turn on the headset and connect with the second 
phone. After successful connection, turn on Bluetooth on the first
phone and click the Bluetooth name.
15. Battery Display: Once Bluetooth connection is established 
between the phone and headset, the battery icon will appear in
 the phone's taskbar showing the battery level.
16. Charging: In the on state, it will automatically enter the off 
state and cannot be turned on while charging. The red light will
 be on during charging.
17. Fully Charged: When charging is complete, the red light will 
turn off.
18. Low Battery Warning: In the on state, when the battery is low, 
the white light will flash 3 times. If the voltage is below 3.1V, the
 headset will automatically power off.
19. Factory Reset: In the on state, slide the power button upward 
4 times to restore factory settings. 

 

     

    

Common Troubleshooting
Unable to Power On

   First, check if the headset has power. Slide the power switch to

 the off position and then to the on position. If there is no prompt
 sound,it can be initially concluded that the headset is out of  
power and needs charging.

   If the headset still doesn't power on after charging, it may be a  
sign of a fault in the electronic circuit. Please contact the factory's 
after-sales service to discuss further actions.

Please read the user manual carefully beforeusing the product, and
follow the instructions in the manual to assemble and operate. If the 
technology or software of this product is upgraded, no notice will be 
given

  Open-ear wireless Headphones

User Manual

Names and contents of hazardous 
substances in the product.

Type-C Port

Volume + Key

Volume - Key

Indicator Light

Power 
Button

  Open the device's Bluetooth settings, select

“UM-600”, pairing is confirmed with a music

  sound prompt, and the white light goes off.

Part Name
Hazardous Substances

 
 

Shell

Printed Circuit Board

Head Support Component

Accessories

This table is compiled in accordance with the provisions of SJ/T 11364

O：This indicates that the content of the hazardous substance in all
homogeneous materials of the part is below the limit requirements
specified in GB/T 39560

X：This indicates that the content of the hazardous substance in at
least one homogeneous material of the part exceeds the limit 
requirements specified in GB/T 39560

Pb PBBCrVICdHg PBDE

Product Specifications
Product Dimensions: 196 x 196 x 45 mm
Product Weight: Approximately 320 g
Bluetooth Version: Bluetooth V5.3
High-Frequency Speaker: 8Ω 50 mW
Low-Frequency Speaker: 16Ω 30 mW
Microphone Sensitivity:
Communication Range: Greater than 10 meters (without obstacles)
Frequency Response Range: 40 Hz ~ 40 kHz
Communication Protocols: Supports and is compatible with 
Bluetooth digital audio transmission; Hands-free protocol (HFP);
Bluetooth music (A2DP);AVRCP
Battery Specifications: Rechargeable lithium battery, 500mAh*2
Charging Requirements: TYPE-C, USB standard  charging
Operating Environment: Temperature: -10°C- 50°C; Humidity: 0-90%
Time Parameters:
Music playback: Approximately 20 hours;Charging time: 
Approximately 4 hours 

Product Packaging List
1.Headset x1PCS                  2.Charging Cablex1PCS         

3.User Manual x1PCS         4.Warranty Card x1PCS  

5.Storage Bag x1PCS

6.Certificate of Conformity x1PCS

7.Quick Start Guide x1PCS             

            

 

Unable to Pair

   After powering on, the headset will automatically connect to 
previously connected devices （within effective range）, If the 
headset is unable to connect to the device, try the following 
solutions: Turn off the Bluetooth on the previously connected 
device or delete the headset's Bluetooth name from the device.

   If the headset's Bluetooth is not being discovered by the terminal 
device, try deleting all Bluetooth names from the device's Bluetooth
list and then try pairing again.

   If the above steps do not resolve the issue, and pairing still does
not work, it may indicate a malfunction in the headset.Please
contact the  factory's after-sales service to discuss further actions.

Unable to Pair

   Check if the charging cable has power (e.g., check if the socket 
switch is turned off).

   Check if the charger is working properly (you can try charging
another device to check the charger's functionality).

   Check if the LED red light on the headset is on. If it is not on, it 
indicates that charging has not been effective.

   If the above measures do not resolve the issue and the headset 
still cannot charge, it may indicate a fault in the headset's 
electronic circuit. Please contact the factory's after-sales service
to discuss further actions.


